
Protokół nr XV/IX/2025

XV Sesja Rady Miasta Trzebini IX Kadencji odbyła się w dniu 29 maja 2025r.
Miejsce posiedzenia: "Manufaktura", ul. Ochronkowa 7 Trzebinia
Obrady rozpoczęto o godzinie 09:00, a zakończono o godzinie 12:00 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 19 członków.
Obecni:
1. Agnieszka Antoń
2. Karolina Cyran
3. Grzegorz Duda
4. Piotr Dusza
5. Józef Dziedzic
6. Wojciech Hajduk
7. Halina Henc
8. Teresa Jarczyk
9. Monika Jarosińska
10. Marzena Jewuła
11. Monika Kłak-Gorlewicz
12. Dorota Kołodziejska
13. Mateusz Król
14. Jarosław Kurdziel
15. Katarzyna Majewska
16. Magdalena Pagacz
17. Stanisława Szczygieł
18. Rafał Szkarłat
19. Piotr Szybalski
20. Jacek Woch
21. Grzegorz Żuradzki

I Otwarcie sesji
Obrady  Rady  Miasta  Trzebini  IX  kadencji  otworzył  Przewodniczący  Rady  Miasta  p.  Rafał 
Szkarłat  stwierdzając  prawomocność  obrad  i  możliwość  podejmowania  uchwał  wobec 
wymaganego  quorum  radnych.  Sesja  odbyła  się  trybie  stacjonarnym  zgodnie 
z obowiązującymi przepisami. W posiedzeniu wzięło udział 19 radnych.

II Rozpatrzenie zmian porządku obrad
Zastępca  Burmistrza  Mirosław  Cholewa  pismem  z  dnia  29.05.2025r  wniósł  o  zdjęcie 
z porządku obrad sesji Rady Miasta Trzebini  zwołanej na dzień 29.05.2025r. projektu uchwały 
w  sprawie:  ustalenia  kierunków  działania  dla  Burmistrza  Miasta  Trzebini  dotyczących 
skorzystania  z  prawa  pierwokupu  nieruchomości  położonych  w  obrębie  Czyżówka, 
obciążonych prawem użytkowania wieczystego.
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Głosowano wniosku formalnego:
Zmiany porządku obrad poprzez zdjęcie projektu uchwały w sprawie:  ustalenia kierunków 
działania  dla  Burmistrza  Miasta  Trzebini  dotyczących  skorzystania  z  prawa  pierwokupu 
nieruchomości  położonych  w  obrębie  Czyżówka,  obciążonych  prawem  użytkowania 
wieczystego.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (19)
Agnieszka  Antoń,  Karolina  Cyran,  Grzegorz  Duda,  Piotr  Dusza,  Józef  Dziedzic,  Wojciech 
Hajduk,  Halina  Henc,  Teresa  Jarczyk,  Monika  Jarosińska,  Monika  Kłak-Gorlewicz,  Dorota 
Kołodziejska,  Mateusz  Król,  Jarosław  Kurdziel,  Katarzyna  Majewska,  Magdalena  Pagacz, 
Stanisława Szczygieł, Rafał Szkarłat, Piotr Szybalski, Grzegorz Żuradzki
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (2)
Marzena Jewuła, Jacek Woch

W związku z powyższym  porządek obrad przedstawiał się następująco:

I Otwarcie sesji
II Rozpatrzenie zmian porządku obrad
III Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:
 1) Udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Chrzanowskiemu na zakup toru przeszkód dla 
Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Chrzanowie.
 2)  Udzielenia  dotacji  celowej  na  zakup  aparatów  powietrznych  dla  ochotniczych  straży 
pożarnych z terenu gminy Trzebinia
 3) Zmian w uchwale budżetowej Gminy Trzebinia na rok 2025
 4) Zmian w wieloletniej prognozie finansowej
 5) W sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu działki nr 
3409 w Górach Luszowskich w Trzebini, wraz z otoczeniem
 6)  Wyrażania  zgody  na  odpłatne  nabycie  na  rzecz  Gminy  Trzebinia  nieruchomości 
położonych w obrębie Ostrężnica z zastosowaniem bonifikaty w wysokości 99%.
 7)  Rozpatrzenia  petycji  dotyczącej  zajęcia  stanowiska  w  obronie  niezawisłości  i 
niezależności sędziowskiej.
IV Przekazanie Raportu o stanie Gminy Trzebinia
V Rozpatrzenie sprawozdania z działalności Burmistrza za okres między sesjami
VI Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji
VII Interpelacje i odpowiedzi na interpelacje
VIII Sprawy bieżące i wniesione
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IX Zapytania i wolne wnioski
X Zamknięcie sesji

III Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:

 1) Udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Chrzanowskiemu na zakup toru przeszkód dla 
Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Chrzanowie.

Projekt  uchwały referował  Dyrektor  Wydziału  Zarządzania  Kryzysowego  i  Spraw 
Obronnych p. Krzysztof Świątek
Opinie  Komisji  przedstawił Przewodniczący  Komisji  Budżetu,  Finansów  i  Prawa  p. 
Grzegorz Duda

Komisja  Budżetu,  Finansów  i  Prawa  –   popiera  projekt  uchwały(„za”  8,  przeciw  0, 
wstrzymało się 0)
Komisja Spraw Gospodarczych – zapoznała się z projektem uchwały
Komisja Rewizyjna –  zapoznała się z projektem uchwały
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – zapoznała się z treścią uchwały
Komisja Spraw Społecznych i Obywatelskich -  zapoznała się z projektem
Klub Radnych "Z sercem dla Gminy"zapoznała się z projektem uchwały

Głosowano w sprawie:
Udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Chrzanowskiemu  na  zakup  toru  przeszkód  dla 
Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Chrzanowie.
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (19)
Agnieszka  Antoń,  Karolina  Cyran,  Grzegorz  Duda,  Piotr  Dusza,  Józef  Dziedzic,  Wojciech 
Hajduk,  Halina  Henc,  Teresa  Jarczyk,  Monika  Jarosińska,  Monika  Kłak-Gorlewicz,  Dorota 
Kołodziejska,  Mateusz  Król,  Jarosław  Kurdziel,  Katarzyna  Majewska,  Magdalena  Pagacz, 
Stanisława Szczygieł, Rafał Szkarłat, Piotr Szybalski, Grzegorz Żuradzki
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (2)
Marzena Jewuła, Jacek Woch

W związku z powyższym została podjęta:

Uchwała nr XV/106/IX/2025 Rady Miasta Trzebini
w  sprawie:  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Chrzanowskiemu  na  zakup  toru 
przeszkód dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Chrzanowie.
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2)  Udzielenia  dotacji  celowej  na  zakup  aparatów  powietrznych  dla  ochotniczych  straży 
pożarnych z terenu gminy Trzebinia

Projekt  uchwały referował  Dyrektor  Wydziału  Zarządzania  Kryzysowego  i  Spraw 
Obronnych p. Krzysztof Świątek
Opinie  Komisji  przedstawił Przewodniczący  Komisji  Budżetu,  Finansów  i  Prawa  p. 
Grzegorz Duda

Komisja Budżetu, Finansów i Prawa –  popiera projekt uchwały(„za”8, przeciw 0, wstrzymało 
się 0)
Komisja Spraw Gospodarczych – zapoznała się z projektem uchwały
Komisja Rewizyjna –  zapoznała się z projektem uchwały
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – zapoznała się z treścią  uchwały
Komisja Spraw Społecznych i Obywatelskich -  zapoznała się projektem
Klub Radnych "Z sercem dla Gminy"- zapoznała się z projektem uchwały

Głosowano w sprawie:
Udzielenia  dotacji  celowej  na  zakup  aparatów  powietrznych  dla  ochotniczych  straży 
pożarnych z terenu gminy Trzebinia

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (19)
Agnieszka  Antoń,  Karolina  Cyran,  Grzegorz  Duda,  Piotr  Dusza,  Józef  Dziedzic,  Wojciech 
Hajduk,  Halina  Henc,  Teresa  Jarczyk,  Monika  Jarosińska,  Monika  Kłak-Gorlewicz,  Dorota 
Kołodziejska,  Mateusz  Król,  Jarosław  Kurdziel,  Katarzyna  Majewska,  Magdalena  Pagacz, 
Stanisława Szczygieł, Rafał Szkarłat, Piotr Szybalski, Grzegorz Żuradzki
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (2)
Marzena Jewuła, Jacek Woch

W związku z powyższym została podjęta:

Uchwała nr XV/107/IX/2025 Rady Miasta Trzebini
w  sprawie:  udzielenia  dotacji  celowej  na  zakup  aparatów  powietrznych  dla  ochotniczych 
straży pożarnych z terenu gminy Trzebinia
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3) Zmian w uchwale budżetowej Gminy Trzebinia na rok 2025

Projekt uchwały referowała Skarbnik Gminy p. Barbara Chlupka
Opinie  Komisji  przedstawił Przewodniczący  Komisji  Budżetu,  Finansów  i  Prawa  p. 
Grzegorz Duda

Komisja Budżetu, Finansów i Prawa –  popiera projekt uchwały(„za”8, przeciw 0, wstrzymało 
się 0)
Komisja Spraw Gospodarczych – zapoznała się z projektem uchwały
Komisja Rewizyjna –  zapoznała się z projektem uchwały
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – zapoznała się z treścią uchwały 
Komisja Spraw Społecznych i Obywatelskich -  zapoznała się
Klub Radnych "Z sercem dla Gminy"- zapoznał się z projektem uchwały

Głos  w  dyskusji  zabrali:  radny  Grzegorz  Żuradzki,  Zastępca  Burmistrza  Mirosław  Cholewa, 
radna Stanisława Szczygieł, radny Grzegorz Duda, radny Mateusz Król, radna Halina Henc.

Głosowano w sprawie:
Zmian w uchwale budżetowej Gminy Trzebinia na rok 2025 wraz z autopoprawkami
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (18)
Agnieszka  Antoń,  Karolina  Cyran,  Grzegorz  Duda,  Piotr  Dusza,  Józef  Dziedzic,  Wojciech 
Hajduk,  Halina  Henc,  Teresa  Jarczyk,  Monika  Jarosińska,  Monika  Kłak-Gorlewicz,  Dorota 
Kołodziejska,  Mateusz  Król,  Jarosław  Kurdziel,  Katarzyna  Majewska,  Magdalena  Pagacz, 
Stanisława Szczygieł, Rafał Szkarłat, Piotr Szybalski
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Grzegorz Żuradzki
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (2)
Marzena Jewuła, Jacek Woch

W związku z powyższym została podjęta:

Uchwała nr XV/108/IX/2025 Rady Miasta Trzebini
w sprawie: zmian w uchwale budżetowej Gminy Trzebinia na rok 2025

4) Zmian w wieloletniej prognozie finansowej
Projekt uchwały referowała Skarbnik Gminy p. Barbara Chlupka
Opinie  Komisji  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Budżetu,  Finansów  i  Prawa  p. 
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Grzegorz Duda

Komisja Budżetu, Finansów i Prawa – popiera projekt uchwały („za”8, przeciw 0, wstrzymało 
się 0)
Komisja Spraw Społecznych i Obywatelskich -  zapoznała się 
Komisja Spraw Gospodarczych – zapoznała się z projektem uchwały
Komisja Rewizyjna – zapoznała się z projektem uchwały
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – zapoznała się z treścią uchwały
Klub Radnych "Z sercem dla Gminy"- zapoznał się z projektem uchwały

Głosowano w sprawie:
Zmian w wieloletniej prognozie finansowej wraz z autopoprawkami
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (18)
Agnieszka  Antoń,  Karolina  Cyran,  Grzegorz  Duda,  Piotr  Dusza,  Józef  Dziedzic,  Wojciech 
Hajduk,  Halina  Henc,  Teresa  Jarczyk,  Monika  Jarosińska,  Monika  Kłak-Gorlewicz,  Dorota 
Kołodziejska,  Mateusz  Król,  Jarosław  Kurdziel,  Katarzyna  Majewska,  Magdalena  Pagacz, 
Stanisława Szczygieł, Rafał Szkarłat, Piotr Szybalski
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Grzegorz Żuradzki
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (2)
Marzena Jewuła, Jacek Woch

W związku z powyższym została podjęta:

Uchwała nr XV/109/IX/2025 Rady Miasta Trzebini
w sprawie: zmian w wieloletniej prognozie finansowej

5) Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu działki nr 3409 w Górach 
Luszowskich w Trzebini, wraz z otoczeniem

Projekt uchwały referowała Dyrektor Wydziału Architektury i Urbanistyki p. Ewa Jaśko
Opinie  Komisji  przedstawił Przewodniczący  Komisji  Spraw  Gospodarczych  p.  Wojciech 
Hajduk

Dyrektor Wydziału  Architektury i  Urbanistyki p. Ewa Jaśko zgłosiła, że w załączniku numer 
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1  projektu  uchwały  nastąpił  błąd  techniczny  przy  transformacji  pliku  do  wydruku  mapy 
o  brzmieniu  1  IWF  winno  być  1  IWP.  Załącznik  w  formie  graficznej  oraz  pliku  zostanie 
podmieniony.

Komisja Spraw Gospodarczych – popiera projekt uchwały (jednogłośnie)
Komisja Budżetu, Finansów i Prawa – zapoznała się 
Komisja Rewizyjna – zapoznała się z projektem uchwały
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – zapoznała się z treścią uchwały
Komisja Spraw Społecznych i Obywatelskich -  zapoznała się
Klub Radnych "Z sercem dla Gminy"- zapoznał się z projektem uchwały

Głos w dyskusji zabrali: radny Mateusz Król, Dyrektor Wydziału Architektury i Urbanistyki Ewa 
Jaśko.

Głosowano w sprawie:
W sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu działki nr 3409 w 
Górach Luszowskich w Trzebini, wraz z otoczeniem
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (19)
Agnieszka  Antoń,  Karolina  Cyran,  Grzegorz  Duda,  Piotr  Dusza,  Józef  Dziedzic,  Wojciech 
Hajduk,  Halina  Henc,  Teresa  Jarczyk,  Monika  Jarosińska,  Monika  Kłak-Gorlewicz,  Dorota 
Kołodziejska,  Mateusz  Król,  Jarosław  Kurdziel,  Katarzyna  Majewska,  Magdalena  Pagacz, 
Stanisława Szczygieł, Rafał Szkarłat, Piotr Szybalski, Grzegorz Żuradzki
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (2)
Marzena Jewuła, Jacek Woch

W związku z powyższym została podjęta:

Uchwała nr XV/110/IX/2025 Rady Miasta Trzebini
 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu działki nr 3409 w 
Górach Luszowskich w Trzebini, wraz z otoczeniem

6) Wyrażenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz Gminy Trzebinia nieruchomości położonych 
w obrębie Ostrężnica z zastosowaniem bonifikaty w wysokości 99%.

Projekt uchwały referował Dyrektor Wydziału Geodezji Gospodarki Nieruchomościami p. 
Paweł Korbiel
Opinie Komisji  przedstawił Przewodniczący Komisji  Spraw Gospodarczych p. Wojciech 
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Hajduk

Komisja Spraw Gospodarczych – popiera projekt uchwały ( jednogłośnie)
Komisja Budżetu, Finansów i Prawa – zapoznała się z projektem 
Komisja Rewizyjna – zapoznała się z projektem uchwały
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – zapoznała się z treścią uchwały
Komisja Spraw Społecznych i Obywatelskich -  zapoznała się 
Klub Radnych "Z sercem dla Gminy"- zapoznał się z projektem uchwały

Głos  w  dyskusji  zabrali:  radna  Halina  Henc,  Dyrektor  Wydziału  Geodezji  Gospodarki 
Nieruchomościami p. Paweł Korbiel, radny Grzegorz Żuradzki

Głosowano w sprawie:
Wyrażenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz Gminy Trzebinia nieruchomości położonych w 
obrębie Ostrężnica z zastosowaniem bonifikaty w wysokości 99%.
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (19)
Agnieszka  Antoń,  Karolina  Cyran,  Grzegorz  Duda,  Piotr  Dusza,  Józef  Dziedzic,  Wojciech 
Hajduk,  Halina  Henc,  Teresa  Jarczyk,  Monika  Jarosińska,  Monika  Kłak-Gorlewicz,  Dorota 
Kołodziejska,  Mateusz  Król,  Jarosław  Kurdziel,  Katarzyna  Majewska,  Magdalena  Pagacz, 
Stanisława Szczygieł, Rafał Szkarłat, Piotr Szybalski, Grzegorz Żuradzki
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (2)
Marzena Jewuła, Jacek Woch

W związku z powyższym została podjęta:

Uchwała nr XV/111/IX/2025 Rady Miasta Trzebini
w sprawie:  wyrażenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz Gminy Trzebinia nieruchomości 
położonych w obrębie Ostrężnica z zastosowaniem bonifikaty w wysokości 99%.

7) Rozpatrzenia petycji dotyczącej zajęcia stanowiska w obronie niezawisłości i niezależności 
sędziowskiej.
Projekt  uchwały  oraz  opinie   referowała Przewodnicząca  Komisji  Skarg  Wniosków  i 
Petycji     p. Magdalena Pagacz

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji –popiera projekt uchwały
Komisja Spraw Gospodarczych – zapoznała się projekt uchwały
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Komisja Budżetu, Finansów i Prawa – zapoznała się z projektem uchwały
Komisja Rewizyjna – zapoznała się z projektem uchwały
Komisja Spraw Społecznych i Obywatelskich -  zapoznała się z projektem 
Klub Radnych "Z sercem dla Gminy"- zapoznał się z projektem uchwały

Głosowano w sprawie:
Rozpatrzenia petycji  dotyczącej  zajęcia stanowiska w obronie niezawisłości  i  niezależności 
sędziowskiej.
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (17)
Agnieszka  Antoń,  Karolina  Cyran,  Grzegorz  Duda,  Józef  Dziedzic,  Wojciech  Hajduk,  Halina 
Henc,  Teresa  Jarczyk,  Monika  Jarosińska,  Monika  Kłak-Gorlewicz,  Dorota  Kołodziejska, 
Mateusz  Król,  Jarosław  Kurdziel,  Katarzyna  Majewska,  Magdalena  Pagacz,  Stanisława 
Szczygieł, Rafał Szkarłat, Piotr Szybalski
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Piotr Dusza, Grzegorz Żuradzki
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (2)
Marzena Jewuła, Jacek Woch

W związku z powyższym została podjęta:

Uchwała nr XV/112/IX/2025 Rady Miasta Trzebini
w  sprawie:  rozpatrzenia  petycji  dotyczącej  zajęcia  stanowiska  w  obronie  niezawisłości  i 
niezależności sędziowskiej.

IV Przekazanie Raportu o stanie Gminy Trzebinia
 
Burmistrz  Mirosław  Cholewa  przedstawił  Raport  o  Stanie  Gminy  i  przekazał  go 
Przewodniczącemu Rady.

V Rozpatrzenie sprawozdania z działalności Burmistrza za okres między sesjami

Sprawozdanie za okres od 17 kwietnia 2025r. do 21 maja 2025roku.
Brak uwag do sprawozdania

VI Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Miasta z dnia 24 kwietnia 2025 r.
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Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (19)
Agnieszka  Antoń,  Karolina  Cyran,  Grzegorz  Duda,  Piotr  Dusza,  Józef  Dziedzic,  Wojciech 
Hajduk,  Halina  Henc,  Teresa  Jarczyk,  Monika  Jarosińska,  Monika  Kłak-Gorlewicz,  Dorota 
Kołodziejska,  Mateusz  Król,  Jarosław  Kurdziel,  Katarzyna  Majewska,  Magdalena  Pagacz, 
Stanisława Szczygieł, Rafał Szkarłat, Piotr Szybalski, Grzegorz Żuradzki
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (2)
Marzena Jewuła, Jacek Woch

Protokół został przyjęty 

Głosowano w sprawie:
Przyjęcia protokołu z XIV sesji Rady Miasta Trzebini z dnia 29 kwietnia 2025 r.
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (19)
Agnieszka  Antoń,  Karolina  Cyran,  Grzegorz  Duda,  Piotr  Dusza,  Józef  Dziedzic,  Wojciech 
Hajduk,  Halina  Henc,  Teresa  Jarczyk,  Monika  Jarosińska,  Monika  Kłak-Gorlewicz,  Dorota 
Kołodziejska,  Mateusz  Król,  Jarosław  Kurdziel,  Katarzyna  Majewska,  Magdalena  Pagacz, 
Stanisława Szczygieł, Rafał Szkarłat, Piotr Szybalski, Grzegorz Żuradzki
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (2)
Marzena Jewuła, Jacek Woch

Protokół został przyjęty 

Przewodniczący Rady Miasta p. Rafał Szkarłat ogłosił 15 minutową przerwę.

Po przerwie przystąpiono do realizacji kolejno porządku obrad.

VII Interpelacje i odpowiedzi na interpelacje

Nie wpłynęły żadne interpelacje.
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VIII Sprawy bieżące i wniesione

Przewodniczący  Rady  Miasta  Rafał  Szkarłat  złożył  życzenia  z  okazji  Dnia  Samorządowca 
pracownikom Magistratu Trzebini

IX Zapytania i wolne wnioski

Radna Katarzyna Majewska:
• W związku z licznymi prośbami mieszkańców ponownie wnioskuję o montaż lustra 

drogowego na skrzyżowaniu ul. Styczniowej z ul. 1 -go Maja 
w celu poprawy widoczności dla kierowców wyjeżdżających z ul. Rafineryjnej. Ograniczona 
widoczność na tym odcinku drogi często wymaga znacznego zajęcia pasa drogi z pierwszeństwem 
przejazdu, przez samochody włączające się do ruchu, chcące  kontynuować jazdę ul. Styczniową, co 
stwarza niejednokrotnie zagrożenie bezpieczeństwa ruchu drogowego, szczególnie dla pojazdów 
poruszających się ul. 1 Maja w kierunku centrum miasta.

• Wniosek  o odwodnienie odcinka ul. 1 Maja od skrzyżowania z ul. Styczniową do
bloków. Każdorazowo po intensywniejszych opadach deszczu droga jest prawie nieprzejezdna 
ze względu na zalanie. 

Radny Wojciech Hajduk
• wniosek dotyczący poparcia przez Burmistrza Trzebini uruchomienia toalety w 

budynku dworca kolejowego w Trzebini.
• wniosek dotyczący zwiększenia działań w zakresie rozwiązania problemu składowiska 

opon przy ulicy Słowackiego w Trzebini.
• wniosek dotyczący poszerzenia obszaru obowiązywania "zakazu zatrzymywania się i 

postoju" w rejonie ulicy Dworcowej w Trzebini, w związku z wytyczonymi objazdami 
komunikacji miejskiej, dla poprawy bezpieczeństwa użytkowników ruchu drogowego.

• wniosek dot. postawienia plenerowej biblioteczki w rejonie tężni solankowej na 
terenie Ośrodka Rekreacyjnego "Chechło" 

Radny Mateusz Król
• Wniosek o uporządkowanie parku w bezpośrednim sąsiedztwie Willi NOT. Przez okres 

kiedy Dom Kultury jest tymczasowo zamknięty roślinność zaczęła porastać w 
niekontrolowany sposób- przyczyn murze budynku.

• Poprosiliśmy  burmistrza o zwrócenie się do SKR o stanowisko dotyczące między 
innymi stadionu. W odpowiedzi Gmina otrzymała informację, że stadion nie będzie 
uzdatniany, o czym byliśmy informowani za każdym razem kiedy podnosiliśmy  ten 
temat. W związku z tym proszę SKR o podjęcie działań mających na celu 
uporządkowanie stadionu i sąsiedztwa- począwszy od rozerwanych taśm,przez 
zniszczone ogrodzenie,po budynki ( np. niedokończona  budowa przy płycie stadionu). 
Obecnie ten teren jest niechlubną wizytówką Trzebini i przede wszystkim Sierszy. W 
dalszym ciągu podtrzymuje konieczność uzdatniania stadionu i okolicy, ze względu na 
konieczność przywrócenia funkcji temu historycznemu miejscu, a jeśli funkcja nie 
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zostałaby przywrócona to ze względu na bezpieczeństwo- jest to bardzo duży obszar 
pomiędzy kilkoma osiedlami.

• Proszę o zwrócenie się do SKR z zapytaniem o dotrzymanie  terminu zaplanowanych 
prac przy Willi NOT. Dzisiaj tj. 29 maja na terenie parku nie są prowadzone żadne prace. 
W piśmie które wpłynęło do urzędu z dnia 16 stycznia br. SKR informuje, że strefy 
anomalne zostaną zweryfikowane poprzez badania w I półroczu br. W drugim piśmie, z 
dnia 7 kwietnia SKR informuje o planowanych uzupełniających badaniach w maju 
2025 roku.

• Proszę o udzielenie informacji czy trwające prace na drodze powiatowej na ul. Leśnej i 
Chrzanowskiej są remontem czy przebudową drogi. Gmina Trzebinia wsparła powiat 
kwotą 500,000 zł na przebudowę dróg powiatowych. Zadanie opiewa na kwotę ponad 
13 mln zł i dotyczy przebudowy dróg powiatowych. Pytanie kieruje ze względu na 
wsparcie tego przez gminę, która dotyczy przebudowy, a w Sierszy mamy do czynienia 
tylko z wymianą nakładki asfaltowej i uszkodzonych krawężników. Kolejny raz w 
imieniu mieszkańców zwracam się z prośbą o budowę brakującego odcinka chodnika 
na ul. Chrzanowskiej , mieszkańcy są zdumieni, że przy tak wysokiej kwocie nie ma 
przewidzianej budowy chodnika. ( Odpowiedź została udzielona na sesji)

• Proszę o przedstawienie przez SKR postępu prac związanych z uzdatnianiem 
Trentowca. Mieszkańcy są zaniepokojeni przestojem ,oraz brakiem porządku, żyją na 
placu budowy na którym obecnie nie są prowadzone prace.

• Zamontowanie lustra przy cmentarzu z ulicą Jana Pawła II

Radny Piotr Dusza
W nawiązaniu do artykułu, który ukazał się na portalu kch24.info 22 maj dotyczącego pomysłu 
zakupu terenu Elektrowni Siersza za kwotę ponad 5 milionów złotych, proszę o wyjaśnienie 
kilku kwestii: 

• Skąd redakcja portalu kch24.info pozyskała tak szczegółowe informacje na temat tej 
potencjalnej transakcji,biorąc pod uwagę, że nie zostały one oficjalnie ogłoszone? 
Podczas gdy radni, otrzymali informację o tym dopiero 26 maja jako autopoprawka do 
uchwały w programie e-sesja

• proszę podać treść zapytania, które w tej sprawie wpłynęło do Urzędu w Trzebini od 
redakcji portalu kch24.info? Proszę również o informację, kto jest autorem pytania, na 
które Państwo odpowiedzieli ( jeśli takowa odpowiedź miała miejsce).

• Wniosek o to aby Gmina Trzebinia w przyszłym roku tak sformułowała warunki 
przetargu na zarządzanie Balatonem i Chechłem , tj. rozdzielić oba obiekty na dwa 
niezależne przetargi. 

•  Prośba do MZN o rozważenie przygotowania się i wystartowanie w przetargu na 
zarządzanie Chechłem i Balatonem w 2026 roku

Radny Grzegorz Żuradzki
• Dlaczego Gmina Trzebinia aplikowała o dotację remontu remizy w Psarach?Jaki był 

klucz doboru aplikowania o tą dotację?
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• Ponowić interwencje  do PKP dotyczącą ponownego otwarcia toalety na dworcu w 
Trzebini.

• Co  dalej  z  planami  SKR  dotyczących  Sierszy  głównie  chodzi  o  pomysł  rozebrania 
obudowy koryta Koziego Brodu na całym odcinku os. Gaj aż do Sierszy gdzie woda ma 
spływać do koryta,które będzie rozszczelnione. Czy jako Gmina będziemy opiniować tą 
decyzję i czy będziemy mieli w tym temacie coś do powiedzenia? Prośba odpowiedzi 
na piśmie.

• Zwrócenie uwagi na sprzątanie pozimowe ulic gminnych m.in. ul Parkowa.

Radna Teresa Jarczyk
• Prosi o podjęcie rozmów które wyjaśnią wystawianie mandatów nad „Chechłem” dla 

osób, które stoją w kolejce do parkomatu  nie zdążą umieścić bileciku za szybą i już 
tym osoba są wystawiane mandaty.

• Podjęcie działań w sprawie wstrząsów z kopalni KWK Janina

Radna Halina Henc
• Wnioskuje o  usunięcie składowiska opon w Trzebini 
• Rozważenie złożenia wniosku do Nadleśnictwa Chrzanów w sprawie powstania ścieżek 

rowerowych w porozumieniu z gminą oraz powiatem

Radny Piotr Szybalski
• Wnioskuję o wymianę ławek przy boisku na terenie os. Widokowe oraz Szkoły 

Podstawowej nr 8, które zagrażają bezpieczeństwu użytkujących to miejsce.
(odpowiedź udzielona na sesji)

Radna Magdalena Pagacz
• Wnioskuję  o  poprawę  bezpieczeństwa  na  drogach  powiatowych  w  sołectwie  Piła 

Kościelecka, dotyczy wyjazdów z bocznych dróg w szczególności  z ul. Trzebińską

Radny Jarosław Kurdziel
• Czy  wiadomo  o  ostatecznym  terminie  zakończenia  prac  związanych  z  budową 

wiaduktu,  ruch  został  puszczony,  prace  odbywają  się  nadal  przy  ul.  Trzeciej 
mieszkańcy skarżą się na ciężki sprzęt , który utrudnia poruszanie się po drodze.

•  Wnioskuję o zmobilizowanie  wykonawcy do pomalowania pasów przy rondzie.
• Pomalowanie pasów na ul. Florkiewicza ( odpowiedź udzielona na sesji )
• Wnioskuje o dodanie zjazdu lub nakładek  na schodach w przejściu podziemnym w 

celu poprawy poruszania się dla osób z wózkami bądź rowerami

Radny Józef Dziedzic
• Wnioskuje o przedłużenie ścieżki rowerowej od „Ścieżki Zdrowia” w stronę Elektrowni 

(odpowiedź na sesji)
• Oczyszczenie chodnika od strony Elektrowni wzdłuż do ulicy Grunwaldzkiej
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Radna Agnieszka Antoń
• Zgłasza problem tonażu samochodów ciężarowych w sołectwie Bolęcin 

X Zamknięcie sesji

Wobec wyczerpania porządku obrad sesji  Rady Miasta Trzebini IX kadencji Przewodniczący 
zamknął  obrady  oraz  zaprosił  na  sesję  w  dniu  26  czerwca  2025  r.  o  godzinie  9:00.  Zapis 
przebiegu  obrad  sesji  oraz  szczegółowy  zapis  wypowiedzi  znajduje  się  na  stronie 
www.trzebinia.pl,  https://transmisja.esesja.pl/trzebinia oraz  w  BIP-ie  Urzędu  Miasta  w 
Trzebini.

Przewodniczący
Rada Miasta Trzebini
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